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Объект исследования – самосознание. 

Предмет исследования – самосознание у пациентов с шизофренией. 

Цель исследования – определение характера взаимосвязи особенностей 

самосознания у пациентов с различными формами шизофрении, определение 

характера различий особенностей самосознания у пациентов с шизофренией и 

пациентов с другими психическими расстройствами. 

Основные результаты. В ходе исследования было выявлено, что 

мотивационный компонент будет в наибольшей степени взаимосвязан с 

различными формами шизофрении; у пациентов с шизофренией и у пациентов 

с другими психическими расстройствами будут значимые различия по 

компонентам сознания (когнитивные, эмоциональные, действенно-волевые 

компоненты сознания), а также различным видам интернальности. 
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The object of study is self-awareness. 

Subject of study - self-consciousness in patients with schizophrenia. 

The purpose of the study is to determine the nature of the relationship 

between the characteristics of self-consciousness in patients with various forms of 

schizophrenia, to determine the nature of the differences in the features of self-

consciousness in patients with schizophrenia and patients with other mental disorders. 

The main results. The study revealed that the motivational component will be 

most interconnected with various forms of schizophrenia; patients with schizophrenia 

and patients with other mental disorders will have significant differences in the 

components of consciousness (cognitive, emotional, active-volitional components of 

consciousness), as well as different types of internality. 

Keywords: SCHIZOPHRENIA, FORMS OF SCHIZOPHRENIA, SELF-

CONSCIOUSNESS, SELF-CONSCIOUSNESS IN SCHIZOPHRENIA, SELF-
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